
关于巴兰德真味 About Brander Urstoff 

巴兰德真味引进德国酿造技术，用最优质的德国原材料和最纯净的中国水源在本地新鲜酿

造，实现了德国啤酒在中国市场的至真本味，喝得出的鲜爽醇真，每一口都备受大众喜爱。 

Brander Urstoff incorporates German brewing techniques with best German ingredients as well 

as purest Chinese water to create handcrafted brews that have been renowned for their 

freshness. 

 

German Centre 租户特享优惠计划 

巴兰德真味的所有产品可享受 8.5 折优惠（运费除外） 

本优惠礼遇仅限现有德国中心租户使用，请勿对外分享。 

配送范围： 

全国（新疆、西藏、港澳台除外） 

German Centre 租户通过专属页面下单（领取优惠券，下单即可）见第二页。 

 

German Centre Tenants Benefits  

Enjoy a 15% discount for all products of Brander Urstoff (excluding freight). 

These benefits can be enjoyed only by tenants of German Center. Please do not share with 

others.  

Scope of Delivery: 

China (except Tibet, Xinjiang, HK, Macau, Taiwan) 

Tenants of German Centre can place orders through the following specific webpage (get a 

coupon and place an order). You can find screenshot in page 2. 

 

Contact 联系方式： 

陈静 Jelly 

Tel: 15601786619 

E-Mail: jellychen@brander-urstoff.de 

Web: www.branderurstoff.cn 

 

 

mailto:jellychen@brander-urstoff.de


界面展示（Interface display）： 

https://h5.youzan.com/v2/ump/promocard/fetch?alias=105ao55iz

 

              

 

 

                          

 

官方微信 (Wechat public account)                      小程序 （Mini Program） 

 

 

 

 


